



## Rochester Chinese Christian Church

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || [www.rochesterccc.org](http://www.rochesterccc.org)

Pastor Dingli Chen [dchen@rochesterccc.org](mailto:dchen@rochesterccc.org)

Pastor Stone Wang [swang@rochesterccc.org](mailto:swang@rochesterccc.org)

Rev. Herman Tang [htang@rochesterccc.org](mailto:htang@rochesterccc.org)

**Egan Yip** [eyip@rochesterccc.org](mailto:eyip@rochesterccc.org)

**Maddy Szeto** [mszeto@rochesterccc.org](mailto:mszeto@rochesterccc.org)

**November 10, 2024 9:30 AM**

### Prayer Focus:

Pray for the church's unity in faith. May God help brothers and sisters to grow continually in faith so that our spiritual lives may mature.

**Call to Worship**

**Hymn of Praise**

**Pastoral Prayer**

**Scripture**

**Exodus 35:20-22, 36:3-6**

**Reading**

**Sermon**

Brother Egan Yip

### Giving Back to God

1. God is our provider
2. God has given us all we have because He loves us
3. We should give back to God willingly and gratefully

**Response Hymn**

**Doxology**

**Benediction**

**Welcome and Announcements**

### Next Week's Sermon Speakers

**Combined Bilingual Service**  
Pastor Tang

**RCCCW Worship**  
Canceled



羅城華人基督教會

1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立牧師 dchen@rochesterccc.org

汪正飛牧師 swang@rochesterccc.org

鄧灼文牧師 htang@rochesterccc.org

葉依芹 eyip@rochesterccc.org

司徒志雄 mszeto@rochesterccc.org

2024 年 11 月 10 日 上午十一點十五分

### 本週禱告焦點

為教會在真道上合一禱告，求神幫助弟兄姊妹在信心上能不斷成長，  
好使我們的屬靈生命能夠長大成人。

靜默 [眾坐]

宣召 [眾立]

唱詩 詩篇 63 篇

公禱

唱詩 你是我的一切 [眾坐]

HOL#287 信靠順服

歡迎與報告

牧禱

讀經 出埃及記 35:20-29; 36:2-7 [眾立]

證道 汪牧師

### 將最好的獻給主

一、將各樣的禮物獻給主

二、按所得的智慧為主工作

三、確保神家樣樣有餘

回應詩 將最好的獻主 [眾立]

三一頌

祝福

默禱 [眾坐]

### 下主日崇拜講員

聯合雙語崇拜

鄧牧師

西區崇拜

取消

# 報告事項

1. 聯合雙語受洗典禮將於下主日 11 月 17 日上午 9:30 舉行，第二堂主日崇拜為聯合雙語崇拜。
2. 本月份“福音使團”進入第二課的課程，主題是“傳福音基本原則”。另外聚會中有團友個人得救見證和心儀詩歌的分享，歡迎前來參加。在母會本主日下午 1: 30。在西區 11 月 17 日下主日同樣課程下午 2: 00. 準時聚會。
3. 西區今天下午 1 點將進行他們的第一次預算投票。讓我們繼續在禱告中記念西區分堂從母堂獨立。
4. 12 月 1 日午餐後 1:30 召開會員大會，主要議程為 2025 年的預算。出席會員大會是每位會員的權力和義務。歡迎非會員列席旁聽。
5. 我們正在為 2025 年花城工作營（4 月 14 日至 4 月 18 日）招募成人志願者，祈願有 4 至 5 位成年人願意擔任工地、機構、人行道俱樂部或運動所領袖，此外還需要夜間督導男女各一名，以及保安和醫療隊志願者。如有問題請聯係 Grace 陳姐妹。
6. 在聖誕季節來臨之際，我們希望通過向 Hillside 提供捐贈再次與社區分享基督的愛。Hillside 是一個幫助羅城家庭和兒童成長的本地機構。詳情請在前廳查看或向 Mazie Tai 姐妹諮詢。

# Announcements

1. There will be a combined bilingual baptism service next Sunday, November 17<sup>th</sup> starting at 9:30 AM, followed by a combined bilingual service during the second hour.
2. The next Missional Team gathering will be held today, at 1:30 PM in Penfield. This meeting's theme is "Basic Principles of Evangelism". Team members will have an opportunity to share their testimonies and favorite hymns as well. The RCCCW team will meet next Sunday, November 17<sup>th</sup> at 2:00 PM at West Side.
3. RCCCW will be holding their first budget vote today at 1pm. May we continue to keep RCCCW in our prayers as they work through the process of independence.
4. On December 1<sup>st</sup>, we will be holding a congregational meeting after lunch starting at 1:30 PM. The 2025 budget will be the main topic on the agenda. It is a privilege and responsibility for all members to attend. Non-members are welcome to attend and observe.
5. We are looking for adult volunteers to serve for Flower City Work Camp next year from April 14<sup>th</sup> – April 18<sup>th</sup>, 2025. We are praying that we will have 4-5 adults willing to serve as work site, agency site, sidewalk club, or sports leaders. In addition, we are also looking for one female and one male adult to serve as an overnight leader and a security or medical team volunteer. If you have any questions, please reach out to Grace Chen.
6. As we approach the Christmas season, we are once again looking to share Christ's love with our community by providing donations to Hillside, a local organization helping families and children thrive in Rochester. For more information and ideas of how to help, please look in the foyer or contact Mazie Tai.